
Kochani Krwiodawcy 

Cudownych Świąt Bożego Narodzenia 

 
 

 

 
 
 
Dlaczego jest święto Bożego Narodzenia?  
Dlaczego wpatrujemy się w gwiazdę na niebie?  
Dlaczego śpiewamy kolędy?  
 
Dlatego, żeby się uczyć miłości do Pana Jezusa.  
Dlatego, żeby podawać sobie ręce.  
Dlatego, żeby się uśmiechać do siebie.  
Dlatego, żeby sobie przebaczać. 
 
ks. Jan Twardowski 
 

 

Niech czas świąt spędzony w rodzinnym gronie upłynie Wam 
pod znakiem pokoju, radości i miłości. Nowy Rok niech przyniesie 
same dobre dni, bez zmartwień i trosk. Niech spełnią się wszystkie 

Wasze marzenia. 

 

Życzymy Wam również dużo zdrowia, tak aby pozwoliło ono na dalsze 
dzielenie się cząstką siebie z potrzebującymi. 

 
Wesołych i Spokojnych Świąt! 

Życzą Alicja Lipa i Anna Didyk - Żołądek 

 

 


